
 

ZÁPIS Z 1. SCHŮZE SK RVŠ   

(STÁLÉ ZASEDÁNÍ 2024–2026) 

10.01.2024, Univerzita Karlova, Praha 

 

Přítomni: 45 

 

Delegáti a delegátky: 23 

Bartoš S. (UCP), Bártů D. (VŠTE), Boňko M. (UK), Cibulka V. (AMU), Farník M. (ČVUT), Hájková J. (OU), 

Hala M. (VŠCHT), Heger A. (PENUNI), Hlisnikovsky J. (VŠB-TUO), Horváth M. (VUT), Hrubbešová E. 

(ŠAVŠ), Kreisinger A. (UJEP), Lavrenčíková J. (UPCE), Machek A. (UMPRUM), Marková T. (UPOL), 

Mičan J. (ZČU), Reml T. (VŠE), Říčanová V. (MENDELU), Severa O. (UNOB), Severová V. (VŠPJ), Solak 

D. (MUNI), Strouhová A. (JČU), Šoula V. (JAMU)  

 

Náhradníci a náhradnice s hlasovacím právem: 3 

Brandejský F. (AVU), Čača A. (VETUNI), Neubauer J. (UHK)  

 

Náhradníci a náhradnice s hlasem poradním: 18 

Bílková E. (OU), Crha P. (MENDELU), Čelovský P. (VŠB-TUO), Hradecký H. (AMU), Levíček D. (MUNI), 

Malák P. (ŠAVŠ), Mach M. (UPOL), Matulová E. (PENUNI), Mikulenka T. (VŠE), Müllerová B. (VŠCHT), 

Mrhal M. (UJEP), Peterka M. (UMPRUM), Rovenská K. (VUT), Sláma J. (ČVUT), Šustr L. (UNOB), 

Vitáková A. (ZČU), Vohlídková V. (UK), Vrubel Š. (UPCE)  

 

Hosté: 1  

Kruljacová A. (VUT) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

ZAHÁJENÍ  

Předseda předchozího stálého zasedání SK RVŠ Michal Farník přivítal přítomné, konstatoval 

usnášeníschopnost a navrhl průběh schůze. Poté navrhnul skrutátory zasedání ve složení M. 

Horváth a T. Reml.  

Usnesení č. 1: SK RVŠ schvaluje skrutátory ve složení T. Reml a M. Horváth.   

PRO: 25 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0  

M. Farník následně představil program 1. ustanovující schůze a požádal o jeho schválení v 

následující podobě:   

Program jednání:  

1. Představení členek a členů SK RVŠ  

2. Představení činnosti SK RVŠ a RVŠ  

3. Volba předsedy/předsedkyně SK RVŠ  

4. Volba prvního místopředsedy/místopředsedkyně SK RVŠ  

5. Volba druhého místopředsedy/místopředsedkyně SK RVŠ  

6. Volba členek a členů Předsednictva SK RVŠ a delegátů/delegátek do Předsednictva SK RVŠ  

7. Ustavení komisí a pracovních skupin  

8. Volba předsedů komisí a pracovních skupin  

9. Plán zasedání v roce 2024  

10. Vyhlášení výběru organizátorské univerzity pro Konferenci akademických senátorek a senátorů 

2024  

11. Různé  

Usnesení č. 2: SK RVŠ schvaluje program 1. schůze.   

PRO: 26 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0  

 

 

 

 

 

 



 

1. Představení členek a členů SK RVŠ  

Přítomní členové SK RVŠ se představili na plénu. 

2. Představení činnosti SK RVŠ a RVŠ  

M. Farník představil fungování SK RVŠ a RVŠ hlavně její právní ukotvení, organizační řád, principy 

spolupráce mezi delegáty v komisích a pracovních skupinách.  
  

3. Volba předsedy/předsedkyně SK RVŠ  

M. Farník vyzval přítomné zájemce o členství ve velební komisi. Navrženi byli, K. Rovenská (VUT), D. 
Levíček (MUNI) a Š. Vrubel (UPCE).  

Usnesení č. 3: SK RVŠ schvaluje složení volební komise ve složení K. Rovenská, D. Levíček, Š 
Vrubel. PRO: 26 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0  

Volební komise si ze svého středu zvolila za předsedu komise K. Rovenskou. Následně K. Rovenská 

vyzvala přítomné k nominaci na pozici předsedy/předsedkyně SK RVŠ.  

Svůj zájem předem pomocí mailu členům komory sdělil. M. Farník.  

  
V rámci představení kandidáta Michal Farník prezentoval svoji vizi komory. Hlavně návaznost na 

minulé tři roky fungování Studentské komory. Mezi hlavní cíle patřily novela zákona o vysokých 

školách, větší propagace činnosti komory, finanční a sociální podpora studentů a bezpečně 
prostředí.  
  

Poté se přešlo k tajnému hlasování, členů SK RVŠ s hlasovacím právem bylo 26.  

Výsledky voleb:   

Bylo odesláno 26 platných a 0 neplatných hlasů.   

- Michal Farník (ČVUT) získal: 25 hlasů  

- Zdržuji se: 1 hlas  

  

4. Volba prvního místopředsedy/místopředsedkyně SK RVŠ  

  

Předsedkyně volební komise vyzvala k návrhu kandidátů, na místo prvního místopředsedu 
komory. Jediný navržený byl Martin Horvát, který pozici místopředsedu zastával i v předešlém 
stálém zasedání.   

Martin Horváth nominaci přijal. Následně obeznámil přítomné členy o svých plánech jako 
místopředseda pro nejbližší období. Přítomné také obeznámil o své neplánované studijní 

přestávce. Jeho hlavní cíl, je pomoci předsedovi a předsednictvu s organizačními záležitostmi 
komory, kterých je ze začátku stálého zasedání nejvíce.   

 



 

Poté předsedkyně volební komise vyzvala k diskuzi a následně se přešlo k tajnému hlasování, 

členů SK RVŠ s hlasovacím právem bylo 26.  

Výsledky voleb:   

Bylo odesláno 26 platných a 0 neplatných hlasů.   

- Martin Horváth (VUT) získal: 24 hlasů  

- Zdržuji se: 2 hlas  

 

5. Volba druhého místopředsedy/místopředsedkyně SK RVŠ  

Předsedkyně volební komise vyzvala k návrhu kandidátů, na místo druhýho místopředsedu 
komory. Jediný navržený byl Damir Solak, který pozici místopředsedu zastával i v předešlém 
stálém zasedání.  

Damir Solak představil svou dosavadní činnost v komoře. V rámci tohoto stálého zasedání se chce 
zaměřit na dokončení projektu ESC Academy PRO, úspěšný reassesment v ESU či na spolupráci s 
Tartu - Evropským hlavním městem kultury.  

Poté se přešlo k tajnému hlasování, členů SK RVŠ s hlasovacím právem bylo 26.  

Výsledky voleb:   

Bylo odesláno 26 platných a 0 neplatných hlasů.   

- Damir Solak (MUNI) získal: 25 hlasů  

- Zdržuji se: 1 hlas  

 

6. Volba členek a členů Předsednictva SK RVŠ a delegátů/delegátek do Předsednictva SK 
RVŠ  

Na pozice členů předsednictva byly plénem nominovaní Veronika Říčanová (MENDELU), Marek 

Boňko (UK), Miroslav Hala (VŠCHT) a Jindra Lavrenčíková (UPCE).   

Navržení se plénu v krátkosti představili, poté se přešlo k tajnému hlasování, členů SK RVŠ s 

hlasovacím právem bylo 26.  

Výsledky voleb:   

Bylo odesláno 26 platných a 0 neplatných hlasů.   

- Veronika Říčanová (MENDELU) získala: 14 hlasů  

- Marek Boňko (UK) získal: 18 hlasů  

- Miroslav Hala (VŠCHT) získal: 12 hlasů  

- Jindra Lavrenčíková (UPCE) získala: 7 hlasů  

Členy předsednictva byli zvoleni Veronika Říčanová a Marek Boňko.  

  

 



 

7. Ustavení komisí a pracovních skupin  

Byly vzneseny návrhy na ustavení následujících komisí: Legislativní komise, Komise pro doktorské 
studium, Komise pro vysokoškolskou samosprávu.  

  
Usnesení č.4: SK RVŠ ustavuje Legislativní komisi, Komisi pro doktorské studium a Komisi pro 
vysokoškolskou samosprávu na základě návrhu předsedy SK RVŠ.  

PRO: 26 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0  
  

8. Volba předsedů komisí a pracovních skupin  

Proběhlo představení kandidátů na předsedy komisí a návrh na vedení pracovních skupin.  

Tereza Marková: Kandidátka představila dvě hlavní oblasti, kterým by se Komise pro 
vysokoškolskou samosprávu ze své podstaty měla věnovat: podpora samosprávy, sociální a 

ekonomické aspekty studia. V rámci první oblasti by ráda pokračovala v podpoře praktického 

dopadu dokumentů vytvořených v závěru předchozího stálého zasedání - 20 priorit univerzity 21. 
století a příručky senátora. V druhé oblasti zdůraznila potřebu bezúročných půjček a změny v 

udělování sociálního stipendia.  

Miroslav Hala: Kandidát představil soubor oblastí, které by rád řešil nad rámec legislativních 
pravidel a zákona o vysokých školách. Mezi ně patřily přenositelné dovednosti, open science, 

kvalita vědy.  

Jakub Sláma: Rozpracovaná legislativa z minulých let je stále v přípravě, takže prioritou bude její 
dokončení. Týká se to zejména novely VŠ zákona a zákona VaVaI. Dále se diskutují změny systému 

sociálních dávek, kam by se mělo převést sociální stipendium, kde bychom měli být angažovaní. 
Zároveň by LK měla pomáhat po legislativní stránce s cíli zbylých komisí.  

Výsledky voleb:   

Bylo odesláno 26 platných a 0 neplatných hlasů.   

- Tereza Marková (UPOL) získal: 26 hlasů  

- Zdržuji se: 0 hlasů  

Na základě výsledků voleb byla předsedkyni Komise pro VŠ samosprávu zvolena Tereza 

Marková (UPOL).  

 

Výsledky voleb:   

Bylo odesláno 26 platných a 0 neplatných hlasů.   

- Miroslav Hala (VŠCHT) získal: 26 hlasů  

- Zdržuji se: 0 hlasů  

Na základě výsledků voleb byl předsedou Komise pro doktorské studium zvolen Miroslav 

Hala (VŠCHT).  

  



 

Výsledky voleb:   

Bylo odesláno 26 platných a 0 neplatných hlasů.   

- Jakub Sláma (ČVUT) získal: 25 hlasů  

- Zdržuji se: 1 hlas  

Na základě výsledků voleb byl předsedou Legislativní komise zvolen Jakub Sláma (ČVUT).  
  

9. Plán zasedání v roce 2024  

M. Farník představil plán zasedání pro rok 2024 a dalších akcí komory.  Plán zasedání bude po 

schválení zveřejněn i na webu skrvs.cz   

  
Usnesení č.5: SK RVŠ schvaluje termíny schůzí pro rok 2024  

PRO: 26 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0  
  

10. Vyhlášení výběru organizátorské univerzity pro Konferenci akademických senátorek a 
senátorů 2024  

Plénum vyhlásilo výběrové pro organizátorské univerzity pro Konferenci akademických senátorek 
a senátorů 2024.  

PRO: 26 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0  

  

  

Různé  

  

Zapsal:   Bc. Martin Horváth, místopředseda pro organizaci a řízení  

Za správnost:   Ing. Michal Farník, předseda   

Mgr. Damir Solak, místopředseda pro zahraniční záležitosti  

 

 


